

## Environmental Product Compliance Search

To whom it may concern

Thank you for your inquiry regarding RoHS 2011/65/EU (including 2015/863/EU), REACH 1907/2006 and the Waste Framework Directive (WFD) with the SCIP requirements.

Declarations on RoHS and REACH can be generated via the freely accessible [Environmental Product Compliance Search](#). Beyond that you will find the “SCIP notification number” for relevant WAGO part numbers there as well.

The database can also be accessed on our WAGO homepage in the Downloads section ([link](#)).

We are convinced that the communication via centralized web database must be the future in this area and look forward to further good cooperation with you.

In case of further questions please contact [Environmental-Product-Compliance@wago.com](mailto:Environmental-Product-Compliance@wago.com).

Best regards

WAGO GmbH & Co. KG

### Disclaimer of liability

All declarations reflect the current status. WAGO assumes no liability and makes no warranties of any kind, express or implied, in relation to the aforementioned declaration, especially if it is further processed by third parties in other tools / documents / databases / etc. and expanded and / or supplemented by them. The given information reflects our current knowledge, which is based on statements and information of our suppliers and third parties. Since variance cannot be precluded entirely, we cannot guarantee full consistency. However, the information in this publication is reviewed regularly and any necessary corrections are included in subsequent editions.

## Environmental Product Compliance Search

To whom it may concern

vielen Dank für Ihre Anfrage zu RoHS 2011/65/EU (inkl. 2015/863/EU), REACH (EG) Nr. 1907/2006 und der Abfallrahmenrichtlinie (WRRL) mit den SCIP Anforderungen.

Deklarationen zu RoHS und REACH können über die frei zugängliche [Environmental Product Compliance Search](#) generiert und herunter geladen werden. Darüber hinaus finden Sie dort auch die „SCIP notification number“ für betroffene WAGO Artikelnummern.

Die Datenbank ist auch über unsere WAGO Homepage im Bereich Downloads zu erreichen ([link](#)).

Wir sind überzeugt, dass der datenbankbasierte Austausch von Compliance Daten die Zukunft in diesem Bereich sein muss, und freuen uns auf eine weitere gute Zusammenarbeit mit Ihnen.

Bei weiteren Fragen hierzu kontaktieren Sie bitte [Environmental-Product-Compliance@wago.com](mailto:Environmental-Product-Compliance@wago.com).

Mit freundlichen Grüßen

WAGO GmbH & Co. KG

### Haftungsausschluss

Alle Angaben geben den derzeitigen Stand wieder. WAGO übernimmt keine Haftung und gibt keinerlei Garantien, weder ausdrücklich noch stillschweigend, in Bezug auf die vorgenannte Erklärung ab, insbesondere wenn diese durch Dritte in anderen Tools / Dokumenten / Datenbanken / etc. weiterverarbeitet und durch diese erweitert und/oder ergänzt wird. Die Angaben entsprechen unserem derzeitigen Kenntnisstand, der sich auf Angaben und Informationen unserer Lieferanten und Dritter stützt. Da Abweichungen nicht vollständig auszuschließen sind, können wir keine Gewähr für die vollständige Übereinstimmung übernehmen. Die Angaben in dieser Veröffentlichung werden jedoch regelmäßig überprüft und notwendige Korrekturen sind in den nachfolgenden Auflagen enthalten.